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《中考英语作文范文2篇：我心目中的英雄》

中考英语作文是中考英语的重要环节，它不仅考验我们的英语表达能力，还考察我们
的思维能力和文化素养。我们应该多背
优秀的中考英语作文范文，不断提升自己的英语写作水平。

中考英语作文范文1：我心目中的英雄

As we know, most people have heroes in their hearts. For me, the hero in my heart is Dr.
Norman Bethune.

Dr. Bethune, a Canadian, was known for his passion in photography and his dedication
to saving countless Chinese lives. He opened hospitals and invented medical tools, which
greatly contributed to the advancement of medicine.

What makes Dr. Bethune a hero to me is not only his remarkable achievements but also
his selflessness and perseverance. Despite the risks involved, he never hesitated to help
those in need. His courage and dedication inspire me to become a better person.

In my opinion, a hero is someone who makes a positive impact on others and
demonstrates qualities such as bravery, compassion, and dedication. Dr. Bethune's legacy
continues to inspire people around the world to this day.

众所周知，大多数人心中都有英雄。对我来说，我心中的英雄是诺曼�白求恩医生。

白求恩医生是加拿大人，以他对摄影的热情和拯救无数中国生命的奉献而闻名。他开
设了医院，发明了医疗工具，为医学的进步做出了巨大贡献。

对我来说，白求恩医生之所以成为英雄，不仅是因为他的杰出成就，更是因为他无私
和坚韧不拔的精神。尽管涉及风险，他从未犹豫去帮助那些需要帮助的人。他的勇气
和奉献精神激励我成为更好的人。

在我看来，英雄是那些对他人产生积极影响并展现出勇气、同情心和奉献精神的人。
白求恩医生的遗产至今仍在全世界范围内激励着人们。

中考英语作文范文2：心目中的英雄

Everyone has a hero in their heart. For me, my hero is Liu Xiang, a Chinese athlete.

Liu Xiang, a Chinese national, is known for his love of singing and his remarkable
achievements in the sports field. He won the first Olympic gold medal in the men's 110m
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hurdles event in Athens and set a world record in the same event in Lausanne.

What makes Liu Xiang a hero to me is his determination, perseverance, and willpower.
Despite facing injuries and obstacles, he never gave up and continued to strive for
success. His dedication to his sport and his passion for excellence inspire me to pursue
my dreams fearlessly.

In my opinion, a hero is someone who possesses qualities such as determination,
perseverance, and dedication. Liu Xiang's story teaches us that hard work and resilience
can overcome any challenges we may face.

每个人都有心中的英雄。对我来说，我的英雄是刘翔，一位中国运动员。

刘翔，中国国籍，以他的唱歌爱好和在场上的杰出成就而闻名。他在雅典奥运会上获
得了男子110米栏比赛的首枚金牌，并在洛桑创下了同一项目的世界纪录。

对我来说，刘翔是我的英雄，因为他有决心、毅力和意志力。尽管面临伤病和障碍，
他从未放弃，继续努力追求成功。他对运动的奉献和对卓越的激情激励我无畏地追求
自己的梦想。

在我看来，英雄是那些拥有决心、毅力和奉献精神的人。刘翔的故事告诉我们，努力
和韧性可以克服我们可能面临的任何挑战。
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